
 
 
Indieners: Democraten Voerendaal  
        
Aan het college van B & W van de Gemeente Voerendaal 
         
Voerendaal, 3 november 2021 
 
Onderwerp: Snoeibeleid /klachtenafhandeling Gemeente Voerendaal 
 
Geachte college, 
 
Onlangs heeft onze fractie een informatief onderhoud gehad met de LLTB. Tijdens dit overleg is onder andere het 
snoeibeleid van de gemeente aan bod geweest. Periodiek vindt er overleg plaats tussen de gemeente Voerendaal en 
de LLTB. In deze overleggen wordt frequent door de LLTB aangegeven dat er op meerdere locaties binnen de 
gemeente actief gesnoeid dient te worden om met (grote) landbouwvoertuigen te kunnen rijden en/of te kunnen 
manoeuvreren, zonder dat hierbij sprake is van hinderlijke obstakels, of erger nog schade kan ontstaan aan het 
groen en aan de landbouwvoertuigen. 
 
De fractie Voerendaal Actief heeft per brief, d.d. 27 september 2021, vragen aan U gesteld welke o.a. betrekking 
hebben op het onderhoud van openbaar groen. Vraag 10 uit voornoemde brief had specifiek betrekking op het 
groenonderhoud in relatie tot het oogstseizoen. In Uw beantwoording is terug te lezen dat: 

 Er geen specifiek vastgesteld bomenbeleid is vastgesteld waarin dit aspect is opgenomen; 

 Er géén meldingen door of namens landbouwers zijn ontvangen.  
 
Naar aanleiding van Uw beantwoording en de ontvangen signalen vanuit de LLTB stellen wij U de volgende vragen: 
1. Er is blijkbaar geen specifiek vastgesteld bomenbeleid m.b.t. het landbouwverkeer.  

a. Vanuit de Wet is er een vrije doorrijhoogte van snelwegen bepaald. Deze bedraagt 4,50 meter. Is er 
vanuit de Wet ook voorzien in een vrije doorrijhoogte voor wegen zoals die in de gemeente Voerendaal 
voorkomen? Zo ja, hoe groot is deze dan?  

b. Zo nee, zijn er dan voorschriften vanuit bijvoorbeeld het CROW o.i.d. waarin hiervoor een bepaalde maat 
wordt geadviseerd? Zo ja, hoe groot is deze dan? 

c. Indien er wettelijk in een maat is voorzien, of indien er door bijvoorbeeld het CROW een maat wordt 
geadviseerd is het college dan bereid om deze maat op te nemen in bijvoorbeeld het groenbeheer en/of 
-onderhoudsplan zodat deze ook bekend wordt bij de uitvoerende dienst van of namens de gemeente? 

2. Binnen de gemeente Voerendaal zijn verspreid over alle kernen samen ca. 35 locaties door de LLTB aangedragen 
waar gesnoeid dient te worden om een vrije doorgang te hebben. De gemeente geeft aan dat deze locaties of al 
zijn gesnoeid of nog gesnoeid worden. Blijkbaar voldoen niet alle reeds gesnoeide locaties aan het verzoek van 
de LLTB. Dit zou door de LLTB of individuele landbouwers aan de gemeente zijn gemeld. Hierover kan men van 
mening verschillen. Waar de LLTB behoefte aan heeft, en dit zal voor het merendeel van de Voerendaalse 
burgers en ondernemers gelden die een klacht/melding maken, is een duidelijk bericht over de afhandeling van 
de klacht/melding of een goed gemotiveerde reactie vanuit de gemeente wanneer iets niet kan worden 
opgepakt/uitgevoerd. Zo ook stelt de LLTB het op prijs als een medewerker van de gemeente samen met de 
landbouwers een rondje in ‘het veld’ maakt om de locaties in ogenschouw te nemen. Hiermee kan (mogelijk) 
meer winst worden behaald dan door onnodig over en weer te e-mailen of klachten/meldingen via de daartoe 
bestemde kanalen in te dienen. Kan de gemeente in het kader van dienstverlening en de daartoe behorende 4 
k’s (Kwetsbaarheid, Kwaliteit, Kansen en Kosten) zorgdragen voor een (nog) betere dienstverlening en daarmee 
de indieners van klachten/meldingen min of meer ‘belonen’ door hen adequaat en correct te berichten over het 
wel of niet en bovendien over het hoe op te lossen van een klacht/melding? Zo ja, op welke wijze en welke 
eventuele middelen zijn hiervoor benodigd? Indien mogelijk ontvangen wij Uw reactie hierop voor de 
aanstaande raadsvergadering waarin de begroting op de planning staat. 

 
 
 
 



 
 
 
 
Let wel, we hebben elkaar nodig en laten we derhalve op een constructieve, correcte en duurzame wijze met elkaar 
in gesprek blijven over (voorliggende) issues welke naar alle waarschijnlijkheid naar ieders tevredenheid zijn op te 
lossen of met begrip van en voor elkaar mogelijk niet zijn op te lossen. 
 

Met vriendelijke groeten, 
 
Fractie Democraten Voerendaal 
 
Siem van Dinther 
Cindy Giesen 
Charlyne Bartels 
Mike Doutzenberg 
Joep Heuts 
 


